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Aanwezig:  

Hiltje Keller (voorzitter), Jeroen van Oort, Dop van Ulzen, Marianne de Widt, Ted Dinklo, Hans 

Oosters, Tineke Koelewijn, Karin Peters (griffier), Johan Dorst (griffier), Diana Klomp (GS-secretariaat) 

Afwezig: Esther IJsbrandij (griffie) 

1. Opening en mededelingen 
Voorzitter heet iedereen welkom. De heer Van Oort doet een persoonlijke mededeling. 

2. Vaststellen agenda 
Het Presidium gaat akkoord met de agenda. 

3. Concept verslagen van Presidium 
De verslagen van 2 december 2021 (regulier èn lunch met GS) worden ongewijzigd vastgesteld, met 
dank aan de verslagleggers.  

4. Vooruitblik vergaderingen 
Het toegezonden Memo leidt tot een geanimeerd gesprek over de vergaderdruk, de vergadercultuur, 
de informatiewaarde van de stukken, de grote hoeveelheid informatiesessies, de aanlevertermijn van 
stukken en de termijnagenda.  

Er blijven ‘verrassingen’ komen, hetgeen ongewenst is. De commissaris deelt mee dat de verbetering 
van de termijnagenda opgepakt is in de organisatie door Cor Bontje, het is goed hem in het 
presidium uit te nodigen om dit toe te lichten. Het GS-secretariaat en de griffie gaan onderzoeken of 
het mogelijk is om de griffie eerder in het besluitvormingsproces aan te haken (bij de PO’s in plaats 
van bij agenda GS), zodat de griffie (en daarmee het Presidium) eerder op de hoogte is van wat er 
aan komt. De Statengriffier geeft aan dat, wanneer de uitbreiding van de griffie heeft plaats 
gevonden, de commissiegriffiers meer ruimte hebben om een beter zicht te ontwikkelen op wat 
komen gaat.  

Voor wat betreft parallel agenderen wordt het volgende besloten: 

- Commissies worden in beginsel nooit parallel gepland.  
- Een commissie en een infosessie worden alleen parallel gepland, als de agenda geen andere 

mogelijkheid laat. 
- Infosessies mogen parallel gepland worden, maximaal twee tegelijk.  

Voor wat betreft het SV N201, dat die middag besproken is in M&M, wordt besloten deze niet te 
agenderen in de volgende PS, aangezien dit de voorkeur was van een meerderheid van de 
commissie.  

Over de instelling van de avondklok en de gevolgen voor het vergaderen wordt besloten eerst het 
verloop van de commissie BEM en de commissie OGV af te wachten, zodat er duidelijkheid is over de 
agenda van PS. Wanneer de agenda het toelaat heeft het de voorkeur om een en ander dusdanig te 
plannen, dat ook de commissaris, de statengriffier en de ondersteuning (allen noodzakelijk aanwezig 
in de Statenzaal tijdens de stemming) op tijd thuis kunnen zijn.  



Dop geeft aan dat de pilot met de spreektijden goed bevallen is. Met de spreektijdenregeling heb je 
als voorzitter een effectief instrument in handen om de vergadering te sturen. Er werd dan ook stipt 
op tijd afgesloten. Wat Dop betreft is deze pilot voor herhaling vatbaar, met de toevoeging dat 
geprobeerd gaat worden om de klok continue in beeld te hebben.  

Omdat verschillende leden van het presidium afhaken in verband met de commissies die om 19:30 
uur starten, wordt de vergadering om 19:15 uur geschorst. De griffie komt met een uitnodiging voor 
een vervolgafspraak.  

Na een schorsing van een week wordt de vergadering met dezelfde aanwezigen hervat op woensdag 
27 januari 2021 om 20:30 uur. 

5. Strategische Termijn Agenda 
Ter bespreking ligt een memo van de griffie over de Strategische Termijn Agenda. Commissiegriffier 
Johan Dorst licht een en ander toe: 

- Omdat de juiste toon blijkbaar nog niet geraakt was, is gekozen voor een andere insteek. 
- Commissie-indeling is losgelaten. 
- Andere rol Presidium: neemt zelf een besluit, waartoe hij op grond van RvO bevoegd is. Dit 

vraagt een stevigere positie inname van het Presidium.  

De leden van het Presidium kunnen zich allen vinden in de gekozen benadering. Er ontstaat een 
levendig gesprek over hoe er aandacht kan worden gevraagd voor de integraliteit van verschillende 
opgaven, bijvoorbeeld in geval van nieuwbouw de relatie tussen woningbouw en mobiliteit. De 
commissiegriffier wordt gevraagd op korte termijn een tekstvoorstel te doen. Na een schriftelijke 
ronde onder de presidiumleden zal bij accordering  het memo statenbreed verspreid worden en ‘ter 
informatie’ geagendeerd voor de commissie BEM van 17 februari a.s. Eventuele vragen worden in 
eerste aanleg schriftelijk afgedaan. 

6. Lijst Moties en Lange Termijn Planning 
Tenslotte wordt kort gesproken over de werkdruk van de Staten. De griffie krijgt de opdracht om op 
korte termijn op basis van heldere criteria een voorstel te doen voor een planning tot de zomer en de 
te hanteren werkwijze in PS en de commissies. Omdat deze wellicht al gevolgen heeft voor de 
commissieronde in februari, dient op korte termijn een voorstel te worden gedaan. Afgesproken 
wordt om digitaal feedback op te halen en dan de Staten te informeren. Indien nodig zal er een 
moment gezocht worden voor een extra Presidium. 

7. Termijnagenda’s commissies 
Tineke Koelewijn merkt over de Termijnagenda een verschrijving op: er staat 3 maart, dit dient 10 
maart te zijn. 

8. Rondvraag 
Dop van Ulzen vraagt aandacht voor het tijdig verzenden naar de Staten van Outlook-uitnodigingen. 
De statengriffier zegt toe hierop terug te komen. 

 

Niets meer ter bespreking zijnde, besluit de voorzitter onder dankzegging van de aanwezigen de 
vergadering.  
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